
Uspešni
kljub
težavam

V začetku leta 1990 sta podjet-
na Tomaž Blatnik in njegova že-
na Anica skupaj z Antonom Ko-
vačičem. ki pa je osnoval že svojo
pekarno. odprla dobrepoljsko
pekarno.

V začetku nesigurno podjetje
se je hitro razvilo. Najprej sta bila
zaposlena le dva delavca, zdaj pa
jih je že devet.

Dnevno spečejo več kot dve to-
ni kruha, ki ga prodajo v glav-
nem zasebnim trgovcem v Ko-
čevju, Ribnici in Ljubljani.

Njihov moto je kvaliteta. Če pa
hočejo obdržati kvaliteto, ne
smejo varčevati z materialom.
Pečejo zelo dober bel kruh, pa
tudi črnega. za katerega je recept
prispevala kar lastnica Anica
Biatnik. Kvaliteta jim zagotavlja
odjemalce, saj je konkurenca ve-
lika.

Brez težav pa seveda ne gre
nikjer. Peči so začeli z eno samo
pečjo, sedaj pa pečejo že v treh.
Tu pa je nastal problem. Te peči
so zelo drage.

Naročili so torej peč pri zagreb-
ški Termotehniki. To je zneslo
skupaj z montažo 70 tisoč DEM.
Za takšen denar bi človek upra-
vičeno pričakoval, da bo dobil
peč, v kateri bo lahko pekel, ven-
dar vedno ni tako.

Čeprav je bila peč plačana že
maja. je do septembra niso prišli
montirat. ko pa se je ta velik do-
godek vendarle zgodil, je bila
montaža nestrokovna, kar je pov-
zročilo, da so uničili dve peki
kruha, pri tem pa je trikrat pre-
gorela nape ĵava, kar je bil vzrok
za okvaro v trafopostaji in nego-
dovanje prebivalcev v Predstru-
gah, ki so nenadoma ostali brez
električnega toka.

Kljub nenehnim reklamacijam
se iz Termotehnike nihče ne po-
javi, in ker je kruh pač treba peči,
so kupili drugo peč, ki ne povzro-
ča težav, peč Termotehnike pa
počiva v skladišču.

SANDI ZALAR

Voščilo iz
Temenice

V imenu KS Temenica voš-
čim predstavnikom in usluž-
bencem občine Grosuplje. Ko-
munalnemu podjetju Grosup-
Ije, Postaji, milice Ivančna Go-
rica, vsem predsednikom sve-
tov KS občine Grosuplje ter
članom sveta in krajanom KS
Temenice vesel, zadovoljen,
tniren prvi Božič v tej naši novi
mladi državi, vesele božične
praznike in srečno. uspešno
zadovoljno Novo leto 1992 z že-
ljo za še bolj povezano skupno
uspešno sodelovanje v letu
1992.

Ob tej priliki se vam imeno-
vanim z nasmejanim obrazom
prav lepo zahvaljujem za seda-
tye sodelovanje in pomoč.
Vsem, ki ste karkoli pomagali
za razvoj naše KS, prav lepa,
iskrena hvaJa!

Predsednik sveta
KS Tememca
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